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Bestyrelsesmøde tirsdag, den 6. oktober 2020.  
 
Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 

 
• I lyset af Corona-situationen besluttede bestyrelsen at stramme op på adgangs- og 

opholdsforhold i tenniscentret. Vedtagne adfærdsregler udsendes til klubbens medlemmer. 
 

• Økonomiopfølgningen viser en mindre forringelse af det forventede årsresultat for VST, som dog 
mere end opvejes af den forventede forbedring for VSTC. 
 

• Der er i løbet af kalenderåret 2020 gennemført en række forbedringsprojekter på klubbens anlæg 
bl.a. ny slåmur, ny flisebelægning på gangareal, maling af skur, ny tagpap-belægning på en del af 
det flade tag og udbedring af banevandingsanlægget. 

 
• Tildelingen af haltimer for sæsonen 2020-2021 er gennemført med opnåelse af en belægning i 

underkanten af 90%. Mange har gentegnet deres banetider, men det har også været muligt at 
tilgodese ca. 10 nye banelejere og kun 2-3 medlemmer havde ikke kunnet indpasses på de ledige 
banetider. 

 
• De sportslige resultater er positive, idet alle hold, både på junior- og seniorsiden, ligger i toppen 

af deres respektive rækker. Førsteholdet på kvindesiden i 1. division har som ubesejret sikret 
oprykning til elitedivisionen, mens herreholdet sluttede på en 4. plads i 1. division, og derfor 
forbliver i rækken. 

 
• En arbejdsgruppe nedsat af bestyrelsen præsenterede en skitse til udvikling af anlægget med 

henblik på etablering af multihal til padel tennis og andre aktiviteter. 
 
Arbejdsgruppen blev anmodet om at fremskaffe økonomisk overslag med henblik på kontakt til 
kommunen. 
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